
Overzicht gevoerde communicatie rond verwijderen 12 VRI’s: 

 

De bezuiniging in de vorm van het verwijderen van de VRI’s (verkeersregelinstallaties) bij voetgangers-
oversteekplaatsen is opgenomen in de kadernota 2012 (raadsstuk 2012/182314), die is aangenomen in de 

raadsvergadering van juli 2012 (kort verslag raadsvergadering 2, 4 en 5 juli 2012). Bij de bespreking van de 
begroting 2015-2019 is een motie, met het voorstel om deze verkeerslichten niet te verwijderen, 

verworpen. Met het verwijderen van de verkeerslichten wordt een structurele bezuiniging van € 52.000 euro 

per jaar op onderhoud gerealiseerd. 
 

De te verwijderen lichten bij de voetgangersoversteekplaatsen zijn zorgvuldig gekozen. Daarbij is gekeken  
bij welke voetgangersoversteekplaatsen de verkeerslichten voor de veiligheid niet noodzakelijk zijn.  

Bij acht VRI’s gaat het alleen om het verwijderen van de verkeerslichten. De oversteekplaats blijft verder 

intact. Vier VRI's worden verwijderd in combinatie met andere (herinrichtings)werkzaamheden.  
 

In onderstaand tabel staan de te verwijderen VRI’s genoemd: 

 
 

Hieronder staan de 8 VRI’s opgesomd die in 2014-2015 zijn/worden verwijderd, terwijl de oversteekplaats 
blijft bestaan. 

De communicatie over het daadwerkelijk verwijderen van de VRI’s is gestart nadat uit de begrotings-
besprekingen in de raad duidelijk was dat de bezuinigingsmaatregel werd gehandhaafd. 

 

ZUIDWEST 
- Dreef: 

Deze VRI is eind december 2014 (in de kerstvakantie) verwijderd.  
Voorafgaand is de Dreefschool in een gesprek op de hoogte gebracht. Zij accepteren de maatregel, omdat 

de aanvullende maatregelen (zebra, slagbomen en klaar-overs) blijven bestaan. 

 
NOORD: 

De verwijdering van vijf VRI’s is gemeld in het WBO-Noord van 26 november 2014. 
 

- Rijksstraatweg-Bavostraat:  
De scholen in de directe omgeving (Sint Bavoschool en Koningin Emmaschool) zijn in een persoonlijk 

gesprek op de hoogte gebracht. Omdat de verkeerslichten in de directe omgeving van de scholen (kruispunt 

Vergierdeweg-Rijksstraatweg-Eemstraat) blijven gehandhaafd en omdat er bij het betreffende kruispunt 
geen school meer is, heeft men geen bezwaar tegen de maatregel.  

 
Met de Dr. H. Bavinckschool is contact geweest omdat zij bang waren dat de VRI ter hoogte van de 

Ambachtstraat ook zou worden verwijderd. Omdat de te verwijderen VRI niet in de directe omgeving van de 

school ligt en omdat er ter hoogte van de Bavostraat geen school meer is, heeft men geen probleem met de 
maatregel. 

 
Er is nog geen datum voor verwijdering vastgelegd. Voorkeur is de krokusvakantie. 

 

3 VRI’s aan de Vondelweg  
Met de voorzitters van de wijkraad Dietsveld-Vogelbuurt en de wijkraad Vondelkwartier is overleg geweest. 

In dit overleg is de maatregel toegelicht. Men vindt het jammer, maar accepteert de maatregel. Gemeente 
heeft persbericht voor wijkkrant en website geleverd. 

1 Vondelweg/Muiderslotweg 2015 9 Churchilllaan 2015 of 2016

2 Vondelweg/Eksterlaan 2015 10 Europaweg-Engelandlaan 2016 of 2017

3 Vondelweg/Roerdompstraat 2015 11 Europaweg-Laan van Angers 2016 of 2017

4 Planetenlaan/Neptunusstraat 2015 12 Kleverlaan-Marnixlaan-Velserstraat 2015-2017

5 VOP Rijksstraatweg/Maasstraat/Bavostraat 2015

6 Dreef 2014

7 Verspronckweg-Kleverparkweg 2015

8 Jansweg-Beijneshal 2017

4 VRI's verwijderen 8 VRI's'verwijderen            
gepland gepland

 (oversteekplaats blijft bestaan) (in combinatie met herinrichting weg)



Omdat de huidige oversteken ook zonder de VRI’s verkeerskundig voldoen accepteert het recreatieschap 

Spaarnwoude de maatregel. Zij hebben ook geen financiële middelen om te investeren in beheer en 

onderhoud van nieuwe VRI’s 
Volgens de verkeerskundige Politie Kennemerland is er verkeerskundig geen bezwaar tegen de verwijdering 

van de VRI’s. Dit betekent dat er ook na het verwijderen van de VRI’s geen bijzonder risico ten aanzien van 
de verkeersveiligheid aanwezig is. In de nieuwsbrief stadsdeel Noord van 28 november 2014 is de 

verwijdering van 3 VRI’s aan de Vondelweg aangekondigd. 

 
Er is nog geen datum voor verwijdering vastgelegd. Planning/voorkeur is maart 2015. 

 
- Planetenlaan-Neptunusstraat 

De directie van de openbare basisschool De Zonnewijzer is in een gesprek op de hoogte gebracht van de 

maatregel. De directie is niet echt blij met de maatregel, maar accepteert deze. Ook omdat uit onderzoek is 
gebleken dat verkeerslichten een schijnveiligheid kunnen creëren. De directie heeft verzocht dat als VRI’s 

worden verwijderd, dit tijdens de krokusvakantie te doen. 
 

De wijkraad Sinneveld is in eerste instantie niet op de hoogte gebracht van het verwijderen van de VRI’s 
aan de Planetenlaan. Zij zijn hier terecht ontstemd over. Inmiddels is er contact gelegd met de wijkraad en 

is een afspraak voor een gesprek gemaakt. 

In de pers kwam naar voren dat ook de school grote moeite met de maatregel zou hebben. Bij navraag bij 
de school bleek dat men met name moeite heeft met het feit dat de maatregel niet in 2012 is gecommuni-

ceerd, maar pas op het moment dat hij wordt uitgevoerd.  
Maandag 16 februari a.s. is er een gezamenlijk gesprek met de wijkraad en met de directie van de school.  

 

- Verspronckweg-Kleverparkweg 
Gesprekken met basisscholen in de directe omgeving en de wijkraad moeten nog worden gevoerd. In de 

verkeersveiligheidsaudit Verspronckweg is aanbevolen om deze VRI weg te halen. 
 

CENTRUM 
- Jansweg thv Beijneshal  

Deze VRI staat voor 2017 op de planning. Eén en ander is afhankelijk van herontwikkeling van dat deel van 

het stationsgebied. 
 

4 VRI’s verwijderen in combinatie met herinrichting weg 
De communicatie valt onder de communicatie van de gehele herinrichting.  
Planning nog niet bekend. 


